
 
P r o t o k ó ł  Nr XXII/2008 

 
z odbytej  sesji  Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 05 listopada 2008r. w sali Urzędu 
Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1010 do 1325. 
 
Obecnych 13 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Miemiec Jan  
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Gallus Erwin  
        - Pan Wilhelm Daniel 
                                - Pan Jankon Kazimierz  
6. Kulisy Powiatu 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XXI/2008 z dnia 30.09.2008r.  
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiany budŜetu gminy na 2008 rok 
b)   uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego 
c)   udzielenia 90% bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa wieczystego uŜytkowania w   
      prawo własności nieruchomości 
d)   zmiany uchwały Nr XVII/145/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia     
      28.05.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   
      Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów   
      Śląski na 2008 rok 
e)   zmiany uchwały Nr XVI/126/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 16.04.2008   
     dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów   
     Śląski 
f)  upowaŜnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gorzowie   
     Śląskim do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
6.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 



7.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
      8.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
      9.   Wolne wnioski i informacje.  
    10.    Zakończenie obrad .       
                 

Ad1. Otwarcia XXII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 13 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co 
stanowi kworum przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał. Poinformował 
o wprowadzeniu dodatkowych uchwał w sprawie:  
- określenia wysokości stawek opłaty od posiadania psów oraz zwolnień  z tej opłaty 
- zmiany Uchwały Nr XXI/160/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 30 września 
2008r w sprawie regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów  zamieszkałych w Gminie Gorzów Śl.  
- zawarcia porozumienia z Gminą Praszka i Radłów w sprawie wspólnej realizacji Projektu pn.: 
„Budowa kanalizacji sanitarnej w gm. Praszka w miejscowości Szyszków, Wygiełdów, Praszka 
ul. Pilawy, gm. Gorzów Śl. w miejscowościach Gorzów Śląski ul. Oleska, Jastrzygowice, oraz w 
gm. Radłów miejscowości Kościeliska”. 
- obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę wymiaru podatku rolnego na 2009 
rok. 
I wycofanie uchwały w sprawie upowaŜnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Gorzowie Śląskim do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej ze względu ,Ŝe takie upowaŜnienie moŜe wydać Burmistrz. 
I zamianę punktu 5 podpunktu a na punkt 5 podpunkt b. 
Rada Miejska przyjęła zmiany porządku obrad 13 głosami „za”, na obecnych na sesji 13 
radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Rada Miejska przyjęła porządek obrad 13 głosami „za”, na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4. Protokół Nr XXI/2008 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30-09-2008r został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na 
sesji 13 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag. 
 
Ad5a. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 
wieloletniego programu inwestycyjnego. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
Radny Gnacy zapytał jeŜeli program jest na trzy lata , czyli 1 wniosek rocznie będzie 
realizowany. 
Przewodniczący wyjaśnił ,Ŝe te trzy inwestycje będą robione w ciągu trzech lat razem, a nie co 
roku jedna. 
Radny śurawicki zapytał czy będą realizowane mniejsze inwestycje. 
Burmistrz poinformował, jeŜeli nie dostaniemy dofinansowania te inwestycje nie będą 
realizowane, a mniejsze inwestycje są w budŜecie gminy. 
 



Uchwała Nr XXII/162/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 listopada 2008r w 
sprawie: uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 13 głosami „za”, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5b.Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budŜetu 
gminy na 2008r. 
   
W §  1 uchwały Nr XIII/102/2007 z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budŜetu 
gminy na 2008 rok wprowadza się następujące zmiany : 
1. Zwiększa się dochody gminy o kwotę   325.854,99 zł 
 2. Po dokonaniu zmian dochody gminy wynoszą   16.069.543,34 zł. 
w  §  2 uchwały  wprowadza się następujące zmiany : 
1. Zwiększa się wydatki budŜetu gminy o kwotę   325.854,99 zł 
2. W załączniku Nr 6 „Limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 
2008-2010”  w punkcie 1 zmniejsza  się w 2008 r. wydatki  na „ kanalizację sanitarną Gorzów 
Śl. –Jastrzygowice „ o kwotę  1.020 zł. , zmniejsza się w  2009 r. wydatki o kwotę  259.100 
zł, zwiększa się w 2010 r. o kwotę  3.350.000 zł. Po zmianach planowane wydatki w punkcie 
1 wynoszą w 2008 r. – 1.043.980 zł,  w 2009 r.  – 1.224.000 zł, w 2010 r. – 3.500.000 zł. 
W punkcie 2 wykreśla się wydatki w 2008 r., 2009 r. i w 2010r. na  „kanalizację sanitarną wsi 
Uszyce, Zdziechowice-KrzyŜanowice z przepompowniami.  
Punkt 2 otrzymuje nowe brzmienie  : 
 Budowa  drogi gminnej Uszyce – Dzietrzkowice  Planowane wydatki w 2009r- 1.440.000 zł,  
w 2010 r. – 1.200.000 zł.  
W punkcie 3 „ Budowa hali widowiskowo- sportowej w Gorzowie Śl.   planowane wydatki  w 
2010 r.  zwiększa się o kwotę 500.000 zł. Po zmianach planowane wydatki wynoszą : w 2008r  
– 80.000 zł, w 2009 r. – 2.000.000 zł, w 2010 r. – 3.000 000 zł. 
3. Po dokonaniu zmian wydatki budŜetu gminy wynoszą  17.767.909,34 zł 
                                                                                                                                                                                                     
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, 
Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
Przewodniczący Rady zapytał na co ma być przeznaczone 15.000 zł. dla KrzyŜanowic. 
Burmistrz wyjaśnił , Ŝe jeszcze przed poŜarem zrobił wycenę na 2 drzwi i 4 okna była to 
kwota około 10.000 zł. PoŜar wybuchł i byłem dzisiaj na oględzinach, częściowo zostało 
uporządkowane. W wyniku akcji gaśniczej zostały zniszczone dwa okna. Obiekt nie uległ 
bardzo zniszczeniu. Dlatego zaproponowałem 15.000 zł. na zamknięcie obiektu i zakaz 
wstępu osób trzecich. Wieś musi zaproponować co chce tam zrobić i oczywiście przy 
współudziale mieszkańców KrzyŜanowic. 
Radny Mrozek poinformował, Ŝe trzeba będzie się zastanowić na następnej sesji co zrobić z 
resztą budynku. 
 
Uchwała Nr XXII/163/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 listopada 2008r w 
sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008r. została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 13 
głosami „za”, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 



Ad5c. Pani Małgorzata Mrugała – Kierownik Referatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie :  
udzielenia 90% bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa wieczystego uŜytkowania w        
prawo własności nieruchomości 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXII/164/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 listopada2008r w 
sprawie: udzielenia 90% bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa wieczystego uŜytkowania 
w prawo własności nieruchomości została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 13 głosami 
„za”, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5d.Pani Joanna Erd –Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr XVII/145/2008 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śl. z dnia 28.05.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie 
Gorzów  Śląski na 2008 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji ds. 
BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Burmistrz poinformował o zakończeniu umowy na finansowanie osób zatrudnionych w 
Centrum Szkolenia na Odległość w OSP w Gorzowie Śl. właścicielem sprzętu w tym 
Centrum jest OSP Gorzów Śl. Moim zdaniem w chwili obecnej zadania prowadzone przez 
Centrum mogłyby być prowadzone przez Miejsko Gminny Ośrodek Kultury w Gorzowie Śl. 
lub OSP w Gorzowie Śl. StraŜacy podejmą się prowadzenia tego Centrum zgodnie z 
wcześniejszą umowa w formie wolontariatu. W tej ostatniej wersji padła propozycja, Ŝe 
byłoby to moŜliwe gdyby Urząd sfinansował zakup mundurów wyjściowych dla DruŜyn 
MłodzieŜowych w funduszu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
 
Uchwała Nr XXII/165/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 listopada2008r w 
sprawie: zmiany uchwały Nr XVII/145/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28.05.2008 
dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów  Śląski na 2008 rok. 
została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 13 głosami „za”, na obecnych na sesji 13 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
 
Ad5e. Pani Joanna Erd –Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr XVI/126/2008 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śląskim z dnia 16.04.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów Śląski. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 



Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji ds. 
BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXII/166/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 listopada2008r w 
sprawie: zmiany uchwały Nr XVI/126/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 
16.04.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 
Gorzów Śląski  została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 13 głosami „za”, na obecnych 
na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5f. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: określenia 
wysokości stawek opłaty od posiadania psów oraz zwolnień z tej opłaty, poinformowała 
jednocześnie Radnych, Ŝe w 2008 roku ta  uchwała była wycofana. 
Uchwała została poddana pod głosowanie przez Radę Miejską ( 12 głosami „przeciw” i 1 
głosie „ wstrzymującym” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej). 
 
Ad5g. Pani Stefania Stańczyk – Kierownik BOSziP przedstawiła projekt uchwały w sprawie :   
zmiany Uchwały Nr XXI/160/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 30 września 
2008r w sprawie regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów  zamieszkałych w Gminie Gorzów Śl.  
  
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXII/167/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 listopada 2008r w 
sprawie: zmiany Uchwały Nr XXI/160/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 30 
września 2008r w sprawie regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym 
dla uczniów zamieszkałych w Gminie Gorzów Śl. została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 13 głosami „za”, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5h. Pan Artur Tomala-Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: zawarcia 
porozumienia z Gminą Praszka i Radłów w sprawie wspólnej realizacji Projektu pn.: „Budowa 
kanalizacji sanitarnej w gm. Praszka w miejscowości Szyszków, Wygiełdów, Praszka ul. Pilawy, 
gm. Gorzów Śl. w miejscowościach Gorzów Śląski ul. Oleska, Jastrzygowice, oraz w gm. 
Radłów miejscowości Kościeliska”, informując , Ŝe jedna z trzech gmin mogła złoŜyć wniosek o 
dofinansowanie i taki wniosek musi być złoŜony w ciągu dwóch tygodni. Dlatego jest potrzeba 
podpisania takiego porozumienia , i dokumentacja będzie robiona wspólnie. 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXII/168/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 listopada 2008r w 
sprawie: zawarcia porozumienia z Gminą Praszka i Radłów w sprawie wspólnej realizacji 
Projektu pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej w gm. Praszka w miejscowości Szyszków, 
Wygiełdów, Praszka ul. Pilawy, gm. Gorzów Śl. w miejscowościach Gorzów Śląski ul. Oleska, 
Jastrzygowice, oraz w gm. Radłów miejscowości Kościeliska” została podjęta przez Radę 
Miejską jednogłośnie - 13 głosami „za”, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
 
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu sesji. 



 
Ad5.j)  Pani Agata Olejarz- Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie: obniŜenia 
średniej ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę wymiaru podatku rolnego na 2009 rok,   
informując , Ŝe średnia cena skupu Ŝyta ogłoszona przez Prezesa Głównego Urzędu 
Statystycznego na 2009r która stanowi podstawę obliczania podatku rolnego wynosi 55,80 zł. za 
1 dt , Burmistrz proponuje kwotę 53,00 zł za dt. 
 
Radny Joachim Kinach poinformował, Ŝe komisja nie postawiła Ŝadnego wniosku. Wnioskuje 
o obniŜenie ceny skupu Ŝyta co stanowi podstawę do obliczenia podatku rolnego do kwoty 46 
zł. za 1dt.  
Radny Krzymiński – popieram wniosek Radnego Kinach . Gmina nasza jest gminą rolniczą i 
powinniśmy obniŜyć podatek, zobowiązałem się dowiedzieć jaka jest cena w sąsiedniej 
gminie Byczyna jest to cena 45 zł. za 1dt. 
Radny Mieczysław Naumowicz stawia wniosek o obniŜenie ceny skupu Ŝyta co stanowi 
podstawę do obliczenia podatku rolnego do kwoty 50 zł. za 1dt.  
Radny śurawicki zapytał, czy dyskusje moŜna podjąć na następnej sesji, poniewaŜ 
zeszłoroczny podatek był bardzo negowany przez rolników. 
Skarbnik  wyjaśniła, Ŝe uchwała musi być podjęta dzisiaj, poniewaŜ jest w trakcie 
konstruowania przyszłorocznego budŜetu.  
Radny Zawada – my zmniejszamy podatek rolny dla rolnika nie są to takie duŜe wydatki, a 
później kaŜda wieś chce Ŝeby coś robić i z  czego to zrobić. 
Radny Naumowicz- poinformował , Ŝe co roku podejmujemy taki podatek jak ustalił Prezes 
GUS i podczytuje dalej swój wniosek o obniŜenie. 
Radna Froncek – poinformowała , Ŝe rolnicy chcą Ŝeby w gminie były robione drogi Ŝeby 
mogli dojechać na pole.  
Radny Joachim Kinach poinformował, Ŝe będzie bardzo rozdrobnienie dlatego wycofuje swój 
wniosek. 
Dlatego podaję pod głosowanie stawkę 53 zł. i 50 zł.za 1 dt. 
53 zł.za1 dt - 5 głosy „za” 7 głosów „przeciw” 1 głos „wstrzymujący, na 13 osobowy skład 
Rady Miejskiej.  
50 zł.za1dt – 9 głosów „za” 3 głosy „przeciw”  1 głos „wstrzymujący „na 13 osobowy skład 
Rady Miejskiej.  
 
Uchwała Nr XXII/169/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05 listopada 2008r w 
sprawie: obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta stanowiącej podstawę wymiaru podatku rolnego na 
2009 rok  została podjęta przez Radę Miejską (11 głosami „za” 2 głosami „wstrzymującymi, na  
obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad7. Przewodniczący Pan Roman Neugebauer poinformował o oświadczeniach majątkowych, 
wszyscy radni złoŜyli w terminie jak na razie nie ma informacji z Urzędu Skarbowego. 
 
Ad8.Przewodniczący Pan Roman Neugebauer poinformował o : 
- podziękowaniu od Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Gorzowie Śl. 
 - piśmie z Urzędu Skarbowego w Oleśnie 
 
Ad9. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
Burmistrz poinformował , Ŝe jest złoŜony wniosek do SPORU na wodociąg Goła-Uszyce i jak 
dostaniemy pieniądze będą musiały być postawione tablice informujące. 
Został złoŜony tez wniosek imamy przyznana kwotę na Przedszkole w Gorzowie Śl. 



 
Ad11.Radny Pisula Zygmunt zapytał o podział działki w Uszycach.  
Burmistrz poinformował, Ŝe taką informacje przekazał na komisji. 
Radny Kinach zgłosił naprawę wjazdu w Pawłowicach na Dziesiątki.  
Sołtys wsi Skrońsko zwrócił się z zapytaniem czy dla sołtysów będzie podwyŜszone inkaso za 
podatek jak jest obniŜona cena Ŝyta. 
Skarbnik poinformowała, Ŝe inkaso jest ustalone procentowo od zebranego podatku.  
Przewodniczący osiedla zgłosił o naprawę studzienki przy ul. Karola Miarki, i dlaczego do 
dnia dzisiejszego nie jest uregulowana sprawa gruntu na której jest przepompownia w 
Więckowicach.  
 
Ad12. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XXII sesję Rady Miejskiej. 
 
 
   
Protokółowała         Przewodniczył 
 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 
 
 
 
 
 
 
 


